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Intro 简介 

This week students have been busy working on their various classroom tasks and 

preparing for the end of term summatives which start on Thursday 2nd December.  

Let's take a closer look... 本周，学生们一直忙于各种课堂任务，并为 12 月 2 日

星期四开始的期末总结考试做准备。让我们仔细看看... 

 

PYP 小学项目 

Message From Ms.Jane 来自 Jane 老师的寄语: 

 In Year 2 Chinese class, the current unit is about the rooms and the objects in the 

room. After learning the relevant vocabulary, we carried out a very interesting activity 

that was to bring the flash cards home, and paste the cards to the specific room or 

objects corresponding to the words. And our learners made a video to introduce the 

rooms and objects in their own rooms. In this way, we make our learning happen in 

the authentic community! Good job,our excellent year 2 Chinese language learners! 

高二语文课，现在的单元是关于房间和房间里的物品。学完相关词汇后，我们进

行了一个非常有趣的活动，那就是把闪卡带回家，把卡片粘贴到与单词对应的特

定房间或物体上。我们的学生制作了一个视频来介绍他们自己房间里的房间和物

品。这样，我们让我们的学习发生在真实的社区里！干得好，我们优秀的二年级

中文学习者！ 

 

Message From Ms.Meiqing 来自 Meiqing 老师的寄语： 

This week We learned about the Lidong solar term in the twenty-four solar 

terms in China. Learn about the weather changes in Lidong, the changes of 



 

 

animals and plants, and what people will do in Lidong, and learn related 

poems and songs. 本周我们学习了中国二十四节气中的立冬节气。了解

立冬的天气变化，动植物的变化，以及人们在立冬会做什么，学习相

关的诗词歌赋。 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

Message From Ms. Meiqing   来自 Ms Meiqing 老师的寄语 

This week We learned about the Lidong solar term in the twenty-four solar terms in 

China. Learn about the weather changes in Lidong, the changes of animals and plants, 

and what people will do in Lidong, and learn related poems and songs. 

本周我们学习了中国二十四节气中的立冬节气。了解立冬的天气变

化，动植物的变化，以及人们在立冬会做什么，学习相关的诗词歌

赋。 



 

 

 

 



 

 

MYP 中学项目 

Message From Joey   来自 Ms Joey 老师的寄语 

MYP 10 Physics were working this week on the concept "How do forces and matter 

interact?" by working on the experiment "Measuring Earth's Gravitational Field 

Strength".  

中学部 10 年级的物理课中，本周致力于“力和物质如何相互作用”的概念通过

进行“测量地球引力场强度”的实验。 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

DP 

DP 大学预科文凭项目 

Message from Ms. Dina - DP Biology teacher 

来自我们 DP生物科 Dina老师的寄语 

 This week Year 12 biology students completed their exploration part in Internal 

Assessment (IA), which included formulating a focused research question, designing 

and planning a safe and feasible investigation, and finally collecting the data from 

the experiment. Students have demonstrated diligent work toward the work, now 

they are successfully moving on to the next section of their Internal Assessment. 

本周，12 年级的生物学学生完成了他们在内部评估中的探索部分，包括制定一

个有重点的研究问题，设计和规划一个安全可行的调查，最后从实验中收集数

据。学生们已经展示了对工作的勤奋努力，现在他们正成功地进入下一部分的

内部评估。 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

DIGITAL CITIZENSHIP CORNER 

数字公民角 

Digital Footprint (Mr Chay) 

数字足迹（Chay 老师主导的项目） 

What we do and share online leaves a digital footprint that can be tracked and 

traced. This can be your social media post, your search history and your downloads. 

Be aware of what you do online.  

我们在网上做的和分享的东西留下了一个可以追踪和追踪的数字足迹。这可以

是你的社交媒体帖子，你的搜索历史和你的下载。注意你在网上做什么。 

 

 

 

 



 

 

 
 

UISZ STUDENT NEWSPAPER 

UISZ 学生报 
NEWS FLASH - Table Tennis CCA  

新闻快讯-乒乓球 CCA 

Photographer/writer: Teddy Y5, Interviewer: Oscar Y9 

摄影师/编剧:Teddy Y5，采访人: Oscar Y9 

 



 

 

We interviewed the Table Tennis CCA teacher Mr. Jaemin to know more about 

what goes on in his CCA. 我们采访了乒乓球 CCA 老师 Jaemin 先生，了解更多关

于他 CCA 的情况。 

 

 

Oscar interviewing Mr. Jaemin  

Oscar 正在采访 Jaemin 老师 

History of Table Tennis: The game called table tennis was invented in England in the 

20th century. The table tennis original name was Ping Pong. This name was adopted 

after 1921 - 1922  

乒乓球历史:乒乓球这项运动是 20 世纪在英国发明的。乒乓球的原名是 Ping 

Pong。“table tennis”这个名字是在 1921 - 1922 年后采用的 

  

About table tennis CCA: In the table tennis CCA on tuesdays and Thursdays, students 

learn to smash the tennis ball very fast, quick, and hard and win against opponents, 

and they play 1 on 1 and if one player loses the game, they must leave and be 

replaced by another player. 

关于乒乓球 CCA:在周二和周四的乒乓球 CCA 中，学生们学习非常快速、快速、

用力地击球，并在与对手的比赛中获胜，他们以 1 对 1 的方式进行比赛，如果

一名球员输掉比赛，他们必须离开，由另一名球员代替。 

 

About Mr. Jaemin: Oscar had an interview with Mr. Jaemin about his favorite sport, 

and it is tennis. Mr. Jaemin said that even Mr. Chay and Ms. Tiffaniy also like tennis.  

关于 Jaemin 老师: Oscar 对杰明先生进行关于他最喜欢的运动的采访，那就是网球。Jaemin 先生说，即

使是 Chay 先生和 Tiffaniy 女士也喜欢网球。 



 

 

 

It was a good interview with Mr. Jaemin about his favorite subject and the table 

tennis rules and gameplay. Mr. Jaemin is a perfect representative of 

international cooperation through ping pong. By playing ping pong you can learn 

much more than just the rule of the game, you learn about other cultures and make 

new friends. 

这是一次很好的采访，我们谈及了关于他最喜欢的科目以及乒乓球规则和游戏

性。Jaemin 先生是乒乓球国际合作的完美代表。通过打乒乓球，你可以学到的

不仅仅是游戏规则，你还可以了解其他文化，结交新朋友。 

 

Table tennis CCA students playing the game. 乒乓球 CCA 的学生在打球。 

 

 

OUTRO 总结 

We wish everyone a relaxing weekend. See you all back at school on Monday! 

我们祝大家周末愉快。周一学校见！ 

 

Warmest wishes,  

UISZ School & Boarding Community   
致以诚挚的问候 

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 

 


